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Vastgestelde Besluitenlijst 
 

Bespreking 

Vergadering presidium 

Maandag 15 september 2014, provinciehuis 

Aanwezig 

CdK W. van de Donk (vz PS), mw. M. Geeraedts, mw. C. 

Kerkhof, N. Heijmans (later), A. van Hattem, S. Smeulders, mw. 

A. Spierings, mw. P. Brunklaus, mw. C. Dortmans (griffier), J. 

Dankers (griffie, verslag) 

Tijdens openbaar deel: R. Lodewijks (BD) 

Afwezig  

M. van der Wel, H. Mondriaan, M. Kap. 

 

1 Vaststelling agenda 

De voorzitter opent de vergadering om 17.10 en heet de aanwezigen welkom. 

De agenda wordt overeenkomstig het voorstel vastgesteld.  

Dhr. Van Hattem vraagt of ook de plv. leden van de commissie Integriteit in het 

voorstel/besluit zijn opgenomen. De griffier komt daar nog op terug.  

De voorzitter geeft vervolgens informatie over: 

a. ASML: n.a.v. contact is PS van harte uitgenodigd voor een werkbezoek; in eerste 

instantie de leden van de commissie EZB, een bredere afvaardiging van PS is ook 

mogelijk; 

b. Gouverneur China: op 14 oktober a.s. brengt de gouverneur van China een bezoek 

aan Noord-Brabant; de fractievoorzitters zijn van harte bij uitgenodigd bij een diner 

in de oude Statenzaal in het Noordbrabants Museum; 

c. Werkbezoek voorzitter Tweede Kamer op 13 oktober a.s.: ; de fractievoorzitters zijn 

van harte uitgenodigd voor een gesprek aan het begin van het bezoek over de 

ontwikkelingen in Noord-Brabant; op een locatie in de buurt van Omroep Brabant.    

 

2 Benoemingen 

In een besloten vergaderdeel, is een nevenfunctie van de cdK aan de orde geweest. 

 

3 Verslag vergadering 10 juni 2014 

Het presidium heeft het verslag ongewijzigd vastgesteld. 

 

4 Agenda Provinciale Staten 3 oktober 2014 

Dhr. Smeulders geeft aan het spijtig te vinden dat het initiatiefvoorstel van de PvdA ‘Zonder 
veerkrachtige democratie geen veerkrachtig bestuur’ niet in de commissie EZB van 12 
september jl. aan de orde is geweest (afgelast). Tevens pleit hij, met instemming van de 

andere leden, om het afscheid van dhr. Leenders en beëdiging van mw. Van de Weyer plaats 

te laten vinden meteen na behandeling van het initiatiefvoorstel. Mw. Spierings vraagt tevens 

om elk van de besluitpunten van het initiatiefvoorstel van de fractie van de PvdA apart ter 

besluitvorming voor te leggen. De voorzitter laat weten dit verzoek te zullen honoreren.  

Mw. Brunklaus meldt dat de bespreking van het initiatiefvoorstel van de PvdD (maatregelen 
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ter voorkoming bijensterfte) eveneens niet in commissieverband (ER) aan de orde is geweest 

en vraagt om meer inzicht hieromtrent. Naar aanleiding van een vraag licht de griffier toe 

dat over het onderwerp ‘Reactie op de ontwerpbegroting 2015 en de 
ontwerpmeerjarenbegroting 2015-2018 van de Gemeenschappelijke Regeling 

Omgevingsdienst Brabant Noord (ODBN)’ een schriftelijke consultatie heeft plaatsgevonden. 
De voorzitter licht toe om bij het begin van de vergadering stil te zullen staan bij de ramp 

met MH-17. De nabestaanden van Brabantse slachtoffers zullen hierover achteraf in kennis 

worden gesteld. 

 

5 Programma Statentweedaagse 

De griffier licht kort het pragmatische voorstel toe, waarbij wordt geopteerd tot verplaatsing 

van de Statentweedaagse van 16/17 oktober 2014 naar 22/13 januari 2015. Dan kunnen 

onderwerpen als de overdracht naar de nieuwe bestuursperiode en ervaringen van de 

provincie Friesland met een net ingevoerde werkwijze voor PS aan de orde komen.  

Mw. Kerkhof hecht eraan dat er in die bijeenkomst suggesties en aanbevelingen gedaan 

kunnen worden ten behoeve van, maar geen besluiten genomen kunnen worden voor  de 

volgende bestuursperiode. Tevens pleit zij ervoor, ondersteund door dhr. Van Hattem, om te 

bezien of de onderwerpen in één dag besproken kunnen worden. 

De voorzitter constateert, dat het voorstel tot verplaatsing van de Statentweedaagse breed 

wordt ondersteund en dat het in principe  iedereen vrij staat om aanwezig te zijn. Te zijner 

tijd zal een voorstel tot invulling van de tweedaagse in het presidium aan de orde zijn. 

 

6     Jongerencommunicatie en –participatie 2014-2015 

De griffier licht het voorstel kort toe en geeft aan dat de uitgevoerde evaluatie tot een aantal 

voorstellen heeft geleid. 

Mw. Geeraedts en dhr. Heijmans zijn akkoord met het voorstel. 

Hr. Van Hattem geeft aan dat het Jeugddebat onder auspiciën van een publieke omroep uit 

het totale programma gehaald zou moeten worden. Tevens geeft hij aan in te stemmen met 

het laten vervallen van de Brabant Jongerendag, maar zou daar wel iets van contact met 

jongeren voor in de plaats willen zien. Verder zou de website voor jongeren toegankelijker 

moeten worden gemaakt. 

Mw. Kerkhof ondersteunt de opmerking over een toegankelijkere website en de principiële 

onwenselijkheid van subsidiëring van een publieke omroep. Verder is er veel waardering voor 

de evaluatie en steun voor het voorstel. 

Mw. Brunklaus ondersteunt het voorstel en vindt eveneens dat het goed zou zijn als er op 

andere manieren  contact met jongeren wordt georganiseerd,  gericht op het politieke werk 

van PS.  

Mw. Spierings sluit zich hierbij aan.  

Dhr. Smeulders is akkoord, maar vindt dat website voor jongeren én ouderen toegankelijk 

zou moeten zijn. 

De voorzitter concludeert dat er brede steun voor de voorstellen is, waarbij een 

toegankelijkere website voor jongeren en ouderen een aandachtspunt is en dhr. Van Hattem 

laat aantekenen op het subsidiëren van een publieke omroep  bezwaar aantekent. 

De griffier wijst verder nog op de activiteiten voor jongeren in het kader van de aanpak van 

de verkiezingen en de voorzitter meldt enkele voorbeelden waarbij goede ervaringen met 

vernieuwing van websites is opgedaan, zoals voor het Nieuwste Brabant. 

 

7 Benoeming Statenlid Programmaraad Zuidelijke Rekenkamer 

De voorzitter concludeert dat  dit Statenvoorstel de instemming van het presidium heeft.  
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8 Rondvraag en sluiting. 

a. Mw. Spierings geeft aan dat de beeldvorming in Tilburg van 29 augustus jl. te weinig 

inhoudelijk van aard was. Mw. Brunklaus geeft aan dat de commissievergaderingen  in 

Oss op 12 september jl. prima georganiseerd waren. 

b. Mw. Kerkhof vraagt dringend aandacht voor de gehorigheid van de fractiekamers.  

c. Dhr. Van Hattem vraagt om voldoende ruimte voor PS-leden bij de zelfscankassa’s voor 

PS-leden in het bedrijfsrestaurant tijdens de komende PS-vergaderingen. 

d. Dhr. Heijmans vraagt aandacht voor een, zijns inziens, krampachtige manier waarmee 

wordt omgegaan met een WOB-verzoek van een journalist met betrekking tot het 

vermeende lek bouwstop. Tevens geeft hij aan de problematiek van overschrijdingen van 

WOB-procedures en daarmee gepaard gaande  boetes in de commissie EZB breder te 

willen bespreken.  De voorzitter meldt, ondersteund door mw. Geeraedts,  dat de 

provincie op dit moment het WOB-verzoek niet kán honoreren, omdat de zaak nog 

‘onder de rechter’ is. Om die reden is een bezwaar bij de HAC ook afgewezen. Hoe de 

provincie met  WOB-verzoeken en (financiële speculaties in relatie tot) overschrijdingen 

van reactietermijnen omgaan, kan door de leden van EZB  worden geagendeerd. De 

griffier neemt dit punt op met de voorzitter van de commissie EZB; mogelijk leidend tot 

een verzoek tot een Statenmededeling op dit onderwerp vanuit GS. 

 

De voorzitter sluit om 17.45 uur de reguliere vergadering van het presidium, om vervolgens 

door te gaan met een informele vergadering van het presidium waarin de ondersteuning van 

PS door de griffie aan de orde is gesteld. 

 
 

Eerstvolgende vergaderingen van het presidium: 

Maandag 13 oktober 2014, 17.00-18.00 uur (presidium – Gedeputeerde Staten) 

Maandag 13 oktober 2014, 18.00-19.00 (reguliere vergadering) 
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